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6. 
Z Á P I S  

 

ze zasedání Zastupitelstva města v Mnichově Hradišti  
konaného dne 24.10.2016 od 18:00 v sále Klubu s.r.o. 

 

Program: 
1. Zahájení 
2. Návrh na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na pozemek v k. ú. Mnichovo
 Hradiště  
3. Různé  
 - Interpelace občanů (nejdéle v 19 hodin) 
4. Závěr 
 

Zahájení zasedání ZaMě: v 18:00 hodin 
Přítomni: Při zahájení jednání 18 členů ZaMě. Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

   (prezenční listina přiložena k zápisu) 
                 Mgr. Kamila Galetková- tajemnice MěÚ 
                 pí Lenka Hofmanová - zapisovatelka  
Omluveni: Bc.et. Václav Haas, Mgr. Eduard Jan Havránek a Věra Vlasáková 
 

ad 1/ Zahájení 
Zasedání ZaMě zahájil a řídil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. Konstatoval, že 
zápis ze zasedání ZaMě ze dne 12.09.2016 byl ověřen určenými ověřovateli, paní Věrou 
Dandovou a Ing. Tomášem Ježkem, kteří potvrdili správnost zápisu svými podpisy.  
Do návrhové komise navrhl pana Miroslava Korycha a Ing. Janu Podzimkovou. Tento návrh 
byl schválen 15 hlasy, 3 členové ZaMě se zdrželi hlasování. Ověřovateli dnešního zápisu 
navrhl pana Miroslava Smutného a Mgr. Vladimíra Čermáka. Tento návrh byl schválen 
16 hlasy, 2 členové ZaMě se zdrželi hlasování.  
Dále seznámil přítomné členy ZaMě s programem dnešního jednání. Předložený program 
byl schválen hlasy 18.  
 

ad 2/ Návrh na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na pozemek v k. ú. Mni-
chovo Hradiště  

Předkládá: Ing. Pavel Král, vedoucí odboru IKH 
Písemný materiál: Důvodová zpráva s návrhem usnesení, Návrh smlouvy o smlouvě bu-
doucí kupní 
Mgr. Lochman přečetl písemný materiál.  
P. Smutný – oni si udělají odhad a my jim ho zaplatíme. Až budeme prodávat pozemek jim, 
tak to bude recipročně, že si uděláme odhad a oni nám ho zaplatí? Ano? 
Mgr. Lochman – ano. 
P. Smutný – Uvítal bych, kdyby ve smlouvě byla hranice částky, za kterou ten pozemek 
koupíme. 
Mgr. Lochman – i přes mou snahu jsem odhad zatím neobdržel od ČEZu. 
Ing. Podzimková – kdyby to bylo 1.200 Kč za m2, tak by částka byla 99.600 Kč a myslím si, 
že by město na vyšší částku nešlo. Budeme jim prodávat pozemek, tak bychom přistoupili 
ke stejnému postupu jako oni. 
Ing. Luka – jde o to, zda na to přistoupí.  
Ing. Jirásek – myslím si, že cena té investice je tak velká, že cena koupě pozemku nehraje 
vůbec žádnou roli. 
Mgr. Lochman přečetl návrh usnesení. 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na koupi po-
zemku p. č. 1622/2 o výměře 83 m2 v k. ú. Mnichovo Hradiště od spol. ČEZ Distribuce, a. s., 
Teplická 874/8, Děčín IV-Podmokly za kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem.  
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Bc. Václav Haas    X Mgr. Vendula Šeflová x    Věra Vlasáková    X 

Ing. Miroslav Kolomazník X    Mgr. Vladimír Čermák x    Ing. Petr Beran X    

Ing. Josef Luka X    Mgr. Jiří Bína X    Miroslav Smutný X    

Ing. Tomáš Ježek X    Mgr. Ondřej Lochman X    Mgr. Eduard Jan Havránek    X 

Ondřej Knobloch X    František Ouředník X    Mgr. Pavel Paclt X    

Ing. Jan Mareš X    Věra Dandová    x Miroslav Korych X    

Bc. Hana Otáhalová X    Ing. Aleš Jirásek x    Ing. Jana Podzimková X    

PhDr. Lenka Sosnovcová X    Bc. Václav Kraus    x   

  

  

  

pro: 18  členů ZaMě                   proti: 0                    zdržel se hlasování: 0 
 

ad 3/ Různé  
Mgr. Lochman – informoval zastupitele a přítomné občany o možnosti vyzvednutí české 
vlajky na městském úřadu, které by měly být vyvěšeny k 28. říjnu. Budou poskytnuty zdar-
ma. 
 

V 18:24 příchod pí Dandové – přítomno 19 členů ZaMě 
V 18:25 příchod Bc. Krause – přítomno 20 členů ZaMě 
Mgr. Lochman – informoval, že pracovní zastupitelstvo k rozpočtu města 2017 bude 
21.11.2016 od 18:00 v Klubu. Dále 07.11.2016 od 17:00 je plánované zastupitelstvo v Klu-
bu, 29.11.2016 od 18:00 bude v kině presentace veřejných investic (náměstí, jídelna a dal-
ších investic), 10.12.2016 bude Vánoční jarmark a 14.12.2016 – poděkování zastupitelům, 
radním a komisím na ZŠ Studentská. 
 

P. Knobloch – spolupráce s partnerským městem. My jsme chtěli za spolek spolupracovat, 
přes město jsme požádali o komunikaci a zpětnou vazbu z polské strany, tak přes naše 2 
urgence nemáme odpověď. Chtěli jsme je pozvat na halový fotbalový turnaj dětí a „starou 
gardu“.  
 

P. Knobloch – chtěl bych požádat město, aby uspořádalo společnou schůzku ohledně vy-
hodnocení akce „Sousedské slavnosti“ (jak to zlepšit a lépe naplánovat). – předal soupis 
lidí, kteří by se měli schůzky zúčastnit. 
 

Interpelace občanů (nejdéle v 19 hodin) 
Nebyly. 
  

ad 4/ Závěr 
Jednání ZaMě ukončil starosta města Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D. v 18:30 hod.  
 
 
 
 
Mgr. Ondřej Lochman, Ph.D.                            Mgr. Jiří Bína    
       starosta města                                  místostarosta  
 
                                                                                               
 

Ověřovatelé: 
 
 
 

Miroslav Smutný 
 
 
 

Mgr. Vladimír Čermák 


